
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-05-19, § 15 

 

 Tid Torsdagen den 19 maj 2011 kl 16.45 – 17.30 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska Nämndhuset 
   

 Justerat Måndagen den 30 maj 2011 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Emilia Hagberg 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Emilia Hagberg (MP) vice ordföranden  

 

Bo Arkelsten (M)  

Annika Davidsson (M)  

Mark Klamberg (FP)  

Jonas Naddebo (C)  

Malte Sigemalm (S)  

Annika Ödebrink (S)   

Claudia Jiménez-Guala (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Peter Abelin (M) för Daniel Valiollahi (M)  

Christoffer Kuckowski (M) för Datevig Mardirossian Lönn (M) 

Margareta Stavling (S) för Oskar Levin (S)   

Hampus Rubaszkin (MP) för Mats Lindqvist (MP)  

 

Övriga ersättare: 

  

Inga-Lill Larsson (M)  

Christer Svärd (M)  

Charlotta Schenholm (FP)  

Jesper Svensson (FP)  

Jimmy Lindgren (S)  

Hanna Helsing (S) 

Kajsa Stenfelt (V) 

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Magdalena Bosson, Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Andreas 

Burghauser, Ted Ell, Staffan Forsell, Åse Geschwind, Lars Jolérus, Erica Lawesson, 

Ulla Ritzén och Marita Söderqvist samt biträdande borgarrådssekreteraren Martin 

Savén från roteln. 

 

 



  

 
 § 15 

Upphandling av återvinningscentral i innerstaden 
Dnr T2011-703-01683 

 
Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt trafikkontorets förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden beslutar att uppdra åt kontoret att genomföra 

 upphandlingen samt ge förvaltningschefen i uppdrag att fatta tilldelnings- och 

 anskaffningsbeslut. 

 
Handlingar i ärendet 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande från den 12 april 2011. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Emilia Hagberg m.fl. (MP) enligt 

följande: 

 

Återvinningscentralen i Vanadisberget gav ett stort tillskott i kapacitet och det är 

positivt att verksamheten nu föreslås fortsätta. Arbetet med att hitta fler 

lösningar för återvinning av grovsopor i övriga innerstaden måste fortgå. 

 

Särskilt uttalande lämnas av Claudia Jimenéz Guala (V) enligt följande: 

 

Det är brist på återvinningscentraler i Stockholm, exploatering av bl.a. Norra 

Djurgårdsstaden och Norra stationsområde kommer ytterligare att öka behovet 

av att erbjuda återvinningsmöjligheter som är centralt belägna. I och med att 

avtalet vid den aktuella återvinningscentralen Vanadisberget löper ut vill vi 

framhålla vår ståndpunkt -avfallshantering är en av stadens kärnverksamheter, 

och skall därför inte läggas ut på entreprenad, utan så långt möjligt bedrivas i 

egen regi.  

 

Att lägga ut kontorens kärnverksamheter på entreprenad, som skett mer av 

ideologiska skäl än av ekonomiska- eller effektivitetsskäl, har med all tydlighet 

visat sig fungera minst sagt ineffektivt. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 



  

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


